
Zpráva VV KSST Olomouc za období 2022 – 2023 

 

Zpráva o činnosti za uvedené období je předkládána obdobným způsobem jako  

na předchozí konferenci, tedy ne dlouhá slohová cvičení,  protože se domnívám,  

že podrobné a fundované  informace za jednotlivé úseky budou podány zodpovědnými 

členy VV KSST Olomouc, jejichž zprávy byly průběžně umisťovány na našich stránkách. 

Navíc zápisy z jednání VV KSST Olomouc byly pravidelně zveřejňovány na našich stránkách 

a měli všichni možnost pravidelně sledovat naši činnost. Přesto si dovolím uvést pár 

trendů, které vyplývají z naší činnosti za uplynulé období a jejich hodnocení budou součástí  

referovaných zpráv: 

- ekonomická stabilita KSST Olomouc 

- nárůst výkonnosti mládeže 

- stagnace výkonnosti dospělých 

- udržení soutěže žen, dobrá účast v krajském kole Českého poháru 

- dobrá práce s trenéry a rozhodčími včetně školení 

 

1. VV KSST Olomouc personálně – nadále pracujeme v 5členném složení, což se 

osvědčuje, jednání se pravidelně zúčastňuje Roman Kovačík (předseda dozorčí rady), 

jehož účast je vždy přínosem. Každý člen má přidělený úsek za který zodpovídá a 

musím konstatovat, že zejména práce s mládeží, práce na úseku sportovně-

technickém a rovněž práce při rozvoji trenérské činnosti jsou na vysoké úrovni. Na 

tomto místě musím připomenout, že příští konference bude volební a je třeba se na 

to připravit. 

2. Sportovně technická problematika  - domnívám se, že důležitý úkol STK, to je řízení 

dlouhodobých soutěží se daří a navíc máme i pro příští sezonu počty družstev 

srovnané na 12 v každé skupině,  musím rovněž připomenout vysokou účast na 

krajském přeboru v Postřelmově. Složitá práce pro Honzu Beneše. 

3. Trenérsko-metodický úsek, regiony – Petr Altman předložil podrobnou zprávu 

z tohoto úseku činnosti. Chceme dále pokračovat v mentorování trenérů mládeže a 

jejich školení včetně motivačních bonusů. Jenom připomínám, že od 1.7. 2023 

vstupuje v platnost směrnice ČAST č.4/2023 – Podmínky pro udělování a prodlužování 

trenérských licencí. Byl zvolen nový VV RSST Olomouc. 

4. Mládež – velmi dobrou práci zde dlouhodobě odvádí Pavel Prázdny a je to vidět na 

výsledcích (účast na republikách včetně umístění což dříve nebývalo), hojně 

obsazované KBTM, turnaje TOP 16 apod. 

5. Ekonomika – domnívám se, že naše finanční situace je dobrá - podrobněji je to 

rozebráno v bodě o rozpočtu,  na stůl dodám aktuální stav našich finančních 

prostředků. 



 

Závěrem děkuji všem, kteří se starají o rozvoj stolního tenisu v Olomouckém kraji, rovněž 

děkuji za podporu ze strany ČAST (i když by mohla být vyšší) a je na nás, jak se bude stolní 

tenis v našem kraji rozvíjet. 

 

Ing. Jiří Juřena, předseda VV KSST Olomouc, v.r. 

Olomouc, 23. června 2023 

 

 


